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Protokół Nr XXVI/06 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

w dniu 6 pażdziernika 2006 r. 
 

 

 

 

 

Godzina rozpoczęcia: 9.05 

Godzina zakończenia:12.25 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Choroszczy 

 

 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

1. Dąbrowski Jacek 

2. Kraśnicki Tomasz 

3. Bogdan Antoni 

4. Rojecki Witold 

5. Szydłowski Romuald 

6. Błażkowski  Krzysztof 

7. Dojlida Piotr 

8. Siemieniuk Jerzy 

9. Półkośnik Adam 

10. Radłowski Adam 

11. Wardziński Robert 

12. Andrzej Perkowski 

13. Piotr Tymiński 

 

Nieobecny  usprawiedliwiony:  Marek Borowski i Aleksander Werpachowski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy 

2. Stefan Bielski –Zastępca Burmistrza Choroszczy 

3. Teresa Lenczewska – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli  

5. Mieszkańcy miasta i gminy 
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Porządek obrad XXVI Sesji: 

 

 1.   Otwarcie obrad  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Interpelacje i wnioski. 

5. Rozpatrzenie informacji w sprawie procedur o przebiegu wykonania budżetu. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

 6.  Rozpatrzenie informacji z wykonania budżetu gminy za I-wsze półrocze 2006. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2006 rok. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

 9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na zadanie pn. 

„Modernizacja kotłowni i sieci cieplnej w Choroszczy”. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

 10. Wprowadzenie zmian do uchwały budżetowej oraz zmiany uchwały w 

sprawie emisji obligacji komunalnych. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały 

11. Rozpatrzenie zmian Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Choroszcz na lata 

2004 – 2006 i przyjęcia jego jednolitego tekstu. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały 

12.  Powołanie Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały 

13. Przyjęcie zmian do uchwały w sprawie udzielania stypendiów 

najzdolniejszym uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Choroszcz. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały 

14. Utworzenie odrębnych obwodów głosowania. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały 
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15. Rozpatrzenie zmian uchwały w sprawie wieloletnich programów 

inwestycyjnych oraz limitów wydatków na ich realizację. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały 

16. Przystąpienie do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Choroszcz. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały 

17. Rozpatrzenie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz. 

     a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały. 

18. Przyjęcie informacji z działalności Komisji Rady Miejskiej: 

 a) Komisji Rewizyjnej, 

 b) Komisji Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego, 

 c) Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa. 

19. Przyjęcie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2005 i 

2006. 

20. Zapytania i wolne wnioski. 

       21. Zakończenie obrad Sesji. 

 

 

mmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmm 

 

 

 Ad. 1 – 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Choroszczy p. Romuald Szydłowski 

otworzył obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 

Powitał przybyłych na spotkanie, po czym stwierdził, że ilość radnych zabezpiecza 

regulaminowe qworum dla podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał. 

Obecnych 13 radnych, brak: Marka Borowskiego i Aleksandra Werpachowskiego. 

 

 

 Ad. 2 – 

 

 Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, który został 

doręczony radnym przed Sesją.  

Do proponowanego porządku obrad zostały wprowadzone następujące zmiany: 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad tematu dotyczącego zaciągnięcia 

pożyczki na zadanie pn. „Modernizacja kotłowni i sieci cieplnej w Choroszczy”. 

Pożyczka ta była zapisana w tegorocznym budżecie . W tej chwili przygotowywana 

jest dokumentacja i wniosek. Właśnie do skompletowania wniosku do 13 grudnia 
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potrzebna jest przedmiotowa uchwała. Mamy zgodę WNOŚ stosunkiem przyznaniu 

tej pożyczki. Jako pkt. 9 

 

Rada stosunkiem głosów 12 za przyjęciem, 1 wstrzymujący się – opowiedziała się za 

przyjęciem zaproponowanego punktu. 

Za przyjęciem uzupełnionego porządku obrad opowiedziało się 13 radnych. 

 

       

 

 Ad. 3 – 

 

 Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie w drodze głosowania protokołu  

z poprzedniej – XXV - Sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokół z  XXIII Sesji został przyjęty 12 głosami za, 1 głos wstrzymujący się. 

Obecnych 13 radnych. 

 

 

  

 Ad. 4 – 

 

 Interpelacje i wnioski  zgłosili: 

 

Antoni Bogdan – 

1) prośba o wykonanie ul.Sportowej w Choroszczy, 

2) prośba o poszerzenie wjazdu na tzw. Bazę przy ul. Mickiewicza z uwagi na 

bezpieczeństwo samochodów szczególnie autobusu szkolnego, 

3) propozycja utwardzenia placu przy SP – przynajmniej w części dla 

autobusów szkolnych – np. z trylinki z odzysku. 

Czy w 2006 roku zostanie wykonane zagospodarowanie terenu przy nowej hali 

sportowej? 

Przypomniał również , że Rada podjęła uchwałę Kraśniki budowie kotłowni na gaz i 

biomasę. Mówiło się radnym, że jeżeli przyjmą wersję kotłowni na węgiel i miał 

gmina nie otrzyma dotacji – jest to nieprawda. Z dostępnych mu publikacji jest mu 

wiadomym, że jednak jest taka możliwość – czuje się więc oszukany. 

 

Jacek Dąbrowski – 

Poruszył temat placu przy gimnazjum i możliwości jego udostępnienia dla młodzieży 

szkolnej w godzinach popołudniowych. Przypomniał, że boisko przy Szkole 

Podstawowej jest pilnowane przez Policję z uwagi na skargi okolicznych 

mieszkańców odnośnie zakłócania ciszy i porządku przez młodzież. Zasugerował by 

boisko przy gimnazjum było udostępniane dla młodzieży nawet w wyznaczonych 

godzinach bo jest taka potrzeba. 

 

Tomasz Kraśnicki –  

ponownie poprosił o podłączenie do wodociągu miejskiego bloków nr 27, 28 i 

Centrum Kultury z uwagi na złą jakość wody ze Szpitala. Prośba o wyjaśnienie tej 

sprawy i przyspieszenie działań. 
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Jerzy Siemieniuk – 

Zgłosił , że po wykonaniu ulicy w Barszczewie są zauważane usterki. Niektóre z 

nich zostały już poprawione, ale zostały jeszcze dwie dość uciążliwe – prośba o 

spowodowanie ich usunięcia. 

 

Piotr Dojlida –  

przypomniał, że w Klepaczach na ul. Dolnej wybudowano kanał odwadniający, który 

następnie został zasypany i nie spełnia swoich wymogów – prośba o pomoc w tej 

sprawie.  

 

Robert Wardziński- 

Wypowiedział się w sprawie termomodernizacji Ośrodka Zdrowia w Choroszczy – 

wg SANEPID-u tego typu placówki powinny być wyposażone w zewnętrzne windy 

– czy jest przewidziany montaż takiej windy w Choroszczy i czy będzie to wykonane 

ze środków gminy? 

 

Piotr Tymiński – 

Zwrócił się z prośbą o podjęcie działań w celu przestawienia słupów elektrycznych 

na ul. Ogrodowej w Choroszczy. Czy jest szansa , że Zakład Energetyczny zrobi to w 

tym roku? 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Udzielił odpowiedzi na poruszone sprawy: 

1- zagospodarowanie placu przy Gimnazjum: jest już wykonane estetyczne 

ogrodzenie dopasowane kolorystycznie do budynku: teren będzie 

wyrównany do poziomów boiska, ziemia będzie wywieziona – tyle będzie 

zrobione w tym roku z uwagi na środki, 

2- ul. Sportowa – zostanie poprawiona (nawieziona pospółka, utwardzona 

wałem) po położeniu kabla energetycznego przez Zakład Energetyczny, nie 

ma przewidzianej budowy chodnika, 

3- Baza – jest również zdania, że należy poszerzyć wjazd na plac, ale trudno 

powiedzieć czy nastąpi to w 2006 r. z uwagi na posiadane środki. 

Interwencyjni kończą rozpoczęte prace na terenie gminy i jest już ich 

zdecydowanie mniej, 

4- kotłownia -  temat ten ciągle wraca – teraz pewnie z uwagi na rozpoczętą 

kampanię wyborczą. Wyjaśnił, iż owszem Unia da środki na kotłownię 

węglową ale chodzi o elektrociepłownie w dużych miastach jak np. 

Białystok. Jeśli trzeba – sprowadzi specjalistę. Który wyjaśni te sprawy. W 

swoich decyzjach musi opierać się na zdaniu fachowców . Wg wyliczeń 

szacunkowych przewiduje się podwyżkę cen rzędu 12-15%. Największy 

czynnik mający wpływ na tą wielkość to amortyzacja, ale gmina jako główny 

prowadzący ciepłownię przez pierwsze 5 lat przed przekazaniem jej naszej 

Spółce ZEC – Wod w formie dzierżawy nie będzie liczyła tej amortyzacji. W 

Łapach dla przykładu jest właśnie tego typu ciepłownia na gaz i biomasę i 

ludzie nie protestują.  

 

Antoni Bogdan – 

Jego zdaniem te wyjaśnienia powinny ukazać się w naszej lokalnej prasie. 

Mieszkańcy powinni wiedzieć się jak wygląda sytuacja z ciepłownią. 

 



 

 6 

Jacek Dąbrowski – 

Uważa, że z mieszkańcami trudno się rozmawia jeśli twierdzą oni, iż 

Przewodniczący Rady całą winę składa na Radę – to radni podjęli taką decyzję. 

 

Romuald Szydłowski – 

Wyjaśnił, iż był dwukrotnie na spotkaniach w Spółdzielni Mieszkaniowej i wyjaśniał 

ludziom aspekty doprowadzenia gazu do Choroszczy – jednak ludzie mówią potem 

co uważają. Pomimo tego należy ludziom tłumaczyć , że gaz jest dla Choroszczy 

„okazją”. Gmina jest w stanie to tak uregulować, e ceny za gaz nie będą na pewno 

„kominowe”. Cieszą się z tego gazu mieszkańcy z domów jednorodzinnych , Dom 

Pomocy Społecznej, Poczta Polska, zakłady przy Szosie Warszawskiej. Nie można 

więc w ten sposób podchodzić i negować, a wręcz przeciwnie zadaniem radnych jest 

przekonywać do tego, że to dobra decyzja. Koszt kotłowni jest wysoki z uwagi na 

zastosowanie biomasy, ale tak zdecydowali fachowcy. 

 

Piotr Dojlida – 

Zwrócił uwagę na istotny fakt – stan naszej kotłowni jest zły i dozór techniczny 

dopuścił ją do użytkowania warunkowo. Czy lepiej było podjąć decyzję o 

modernizacji kotłowni czy żeby mieszkańcy mieli zimne kaloryfery? 

 

Romuald Szydłowski – 

Przypomniał, że w Szpitali sypie się cała sieć, a w samej sieci tkwi ok. 20% strat 

ciepła. Będzie wymieniana sieć na terenie Szpitala i Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Kontynuując wyjaśnienia, powiedział: 

- boiska – zorganizowanie czasu wolnego dla młodzieży to problem szerszy i 

poważny ponieważ w Choroszczy obserwuje się wzmożenie wybryków 

chuligańskich – należy młodzież zająć np. sportem. Przy Szkole Podstawowej po 

południu z boiska korzysta młodzież starsza i dochodzi do konfliktów z sąsiadami ( o 

czym już wspominano). Nie wie jak go rozwiązać , ponieważ pomimo postawienia 

wysokich siatek konflikt trwa. Rozwiązanie tego w inny sposób wiąże się z 

kosztami. Jeżeli chodzi o boisko przy Gimnazjum – są tam 3 boiska: do siatkówki, 

koszykówki i piłki ręcznej. Jest zdania, że młodzieży powinno się udostępnić te 

boiska do korzystania po południu. Może znaleźć teren poza zabudowaniami i 

urządzić boisko by młodzież bez przeszkód mogła się „wyszaleć”. Może będą inne 

pomysły – czym zainteresować młodzież by miała zajęty czas? 

- woda do budynków przy ul. Sienkiewicza – z wyjaśnień Prezesa Spółki wynika, że 

pod względem technicznym nie da się rozdzielić ciepłej i zimnej wody i dopóki ta 

sprawa nie będzie uregulowana , trzeba będzie poczekać. 

- usterki w ulicy w Barszczewie – zostaną zgłoszone w ramach gwarancji, 

- ul. Dolna w Klepaczach – temat został rozpoczęty przed kilku laty przez  

p. Krupowicza : mamy dokumentację na ul. Wodociągową gdzie wszystkie wody 

będą spływać. Brakuje nam środków na tą inwestycję – jesteśmy na 3 miejscu w 

rezerwie, ale prawdopodobnie tych pieniędzy nie będzie. Bez tej kanalizacji 

deszczowej w ul. Wodociągowej nie możemy rozpoczynać tematu ul. Dolnej 

ponieważ nie będzie gdzie spuścić tych wód. Mamy dokumentację na ul. Dolną z 

podłączeniem do ul. Wodociągowej więc tematycznie jesteśmy przygotowani, ale 

przede wszystkim chodzi o pozyskanie środków i takie starania są czynione. Ten 

problem zauważony przez władze gminy i będzie załatwiony w I-wszej kolejności. 
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Do tego czasu, zaradczo, został położony kanał odwadniający w ul. Dolnej. Są tam 

olbrzymie konflikty z ludźmi: każdy widzi inny sposób rozwiązania, a tu jest 

potrzebna jednomyślność. 

- Ośrodek Zdrowia – są przepisy unijne dotyczące instalowania windy, ale p5rzepisy 

te mają ulec zmianie i lekarze nie zgłaszają takiej potrzeby, 

- ul. Ogrodowa – odbyło się spotkanie z dyrekcją Zakładu Energetycznego , po 

którym został ogłoszony przetarg , wyłoniono wykonawcę i w tej chwili tylko 

kwestia „dogadania” się z wykonawcą ul. Ogrodowej by nie było kolizji przy 

przestawianiu słupów. 

 

Antoni Bogdan – 

Zwrócił się z prośbą o poprawienie stanu mostku w Kolonii Gaj. 

 

Piotr Tymiński – 

Poinformował, że zostały dowiezione zakonserwowane bale i mostek będzie 

poprawiony. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Odnośnie stanu prawnego placu przy Szkole Podstawowej wyjaśnił, iż jest z tym 

kłopot ponieważ starania o przyjęcie go na własność przez Gminę zakończyły się 

negatywnie i nie mamy już prawa odwołania. Zostanie wywiezione błoto przy 

chodniku i nawieziona pospółka dla polepszenia przejezdności na placu. 

 

Romuald Szydłowski – 

Jego zdaniem gmina powinna użytkować ten plac jak swój tylko w poprawionym 

stanie. 

 

Lucyna Białowieżec – sołtys wsi Kolonia Porosły 

Zwróciła uwagę, że autobus szkolny w godzinach popołudniowych jeździ pusty – 

czy można to skomasować żeby więcej osób jechało? 

Jak przedstawia się sprawa z projektem na drogę Łyski – Fasty? 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Odpowiedział, iż projekt został zgłoszony w celu pozyskania środków – w tej chwili 

jest w rezerwie. Trzeba będzie zgłosić nowy wniosek na lata 2007 – 2013. 

 

Andrzej Łukaszewicz – sołtys wsi Sienkiewicze 

Interesuje go stan drogi do Sienkiewicz – droga jest coraz bardziej zarośnięta i 

zagraża bezpieczeństwu – prośba o interwencję. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż w chwili obecnej przygotowywany jest wniosek na tą drogę o środki 

unijne i dlatego nie widzi sensu inwestowania w nią w celu robienia poprawek.  

 

Róża Urban – sołtys wsi Zaczerlany 

Czy Szosa Kruszewska będzie poprawiona przed zimą – jej stan jest jej zdaniem 

tragiczny. 
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Jerzy Ułanowicz – 

Odpowiedział, że jest to droga powiatowa. Kilkakrotnie monitowano z Urzędu w 

sprawie jej stanu ale bez skutku. Była przecież specjalna uchwała Rady w sprawie 

dróg powiatowych , ale Powiat nadal nic nie robi. Nie stać niestety Gminy by 

inwestować w tą drogę. 

 

Róża Urban –  

W związku z tym zgłasza potrzebę poprawienia stanu drogi do Zaczerlan gdyż jej 

zdaniem nie można ciągle odpychać od siebie tego problemu. 

 

Romuald Szydłowski – 

Przypomniał, że Powiat ma pełną dokumentację i zgłosił tą drogę o środki unijne – 

jest w tej chwili w rezerwie. Gmina zadeklarowała ok. 200 tys zł jako partycypację 

gminy w kosztach budowy drogi. Jego zdaniem wejdzie ona do inwestycji na lata 

2007 – 2013. 

 

 

 

 Ad.  5 – 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Romuald Szydłowski poprosił Burmistrza 

o przedstawienie sprawy dotyczącej informacji w sprawie procedur o przebiegu 

wykonania budżetu. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż sprawa ta była rozpatrywana przez Radę na poprzedniej Sesji lecz po 

kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku zakwestionowany został 

brak w przedmiotowej informacji zestawienia należności i zobowiązań . Należy 

uzupełnić uchwałę o przedstawione zalecenia RIO. 

 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia zakresu informacji o przebiegu wykonania budżetu za 

I-wsze półrocze. 

 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 13 głosami za. 

Obecnych 13 radnych,  nieobecny p. Borowski, p. Werpachowski. 

 

 (uchwała Nr XXVI/252/06, stanowi załącznik do protokołu, strona  ) 

 

 

 Ad. 6 – 

 

 Informację z wykonania budżetu gminy za I-wsze półrocze 2006 roku 

przedstawił Burmistrz Choroszczy. 

 

    (informacja w załączeniu – zarządzenie Nr 37/06) 
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Przewodniczący Rady p. Romuald Szydłowski odczytał  treść uchwały Nr II-0131-5-

12/06 składu orzekającego RIO z dnia 28.08.2006 r. w sprawie wyrażenia 

pozytywnej opinii o przedłożonej przez Burmistrza Choroszczy informacji o 

przebiegu wykonania budżetu gminy za I-wsze półrocze 2006 r. 

 

     (uchwała w załączeniu) 

 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I-wsze 

półrocze 2006 roku 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 13 głosami za. 

Obecnych 13 radnych,  nieobecny p. Borowski, p. Werpachowski. 

 

 (uchwała Nr XXVI/253/06, stanowi załącznik do protokołu, strona  ) 

 

 

 Ad. 7– 

 

 Przewodniczący Rady p. Romuald Szydłowski  poprosił Burmistrza  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2006 rok.. 

 

 

Jerzy Ułanowicz- 

Zmian w budżecie obejmujących zmianę dotacji dokonano na podstawie 

otrzymanego pisma z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego Nr BZF VIII UR 07301-

5-28/06 w sprawie dofinansowania projektu Z/2.20/III/316/05 „Przebudowa układu 

komunikacyjnego m. Choroszcz wraz z drogami dojazdowymi – etap I” w wysokości 

ogółem 2 417 910 zł. W planie dochodów i wydatków wprowadzono różnicę 

otrzymanej kwoty – 902 102 zł (w budżecie planowano 1 515 808 zł). Część 

otrzymanych środków finansowych stanowi refundację poniesionych wydatków 

2005 r. i w związku z tym w wydatkach na 2006 r. kwotę 486 990 zł ujęto jako 

środki własne budżetu.Pozostałą kwotę 415 112 zł przeznaczono na: 

- remont budynków komunalnych – 17 449 zł, 

- modernizację kotłowni miejskiej (dokumentacja, uzgodnienia) – 22 000 zł, 

- montaż windy dla osób niepełnosprawnych w budynku Ośrodka Zdrowia w 

Złotorii – 24 000 zł, 

- przebudowę dachu w budynku przy ul. Sienkiewicza – 24 000 zł, 

- promocję gminy – 10 000 zł,  

- przekazanie dotacji dla Miejskiej Komendy Państwowej Straży Pożarnej na 

dofinansowanie zakupu samochodu w ramach zawartej umowy z Miastem 

Białystok – 18 663 zł 

- przebudowa placu manewrowego przy OSP w Choroszczy i remonty – 

58 000 zł, 

- budowę hali sportowej przy Publicznym Gimnazjum – 200 000 zł, 

- rekultywację wysypiska śmieci – 26 000 zł, 
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- przeprowadzenie imprez kulturowych – 15 000 zł. 

Nie otrzymano dotacji na przebudowę drogi gminnej Krupniki-Klepacze i w 

związku z tym zmniejszono dochody i wydatki o kwotę 1 157 981 zł. Z uwagi na 

przedłużającą się procedurę podpisania umowy na dofinansowanie budowy kotłowni 

i sieci cieplnej w Choroszczy zrezygnowano z rozpoczęcia realizacji tego zadania i 

dlatego wprowadzono zmianę w budżecie: 

- zmniejszono dochody i wydatki obejmujące otrzymanie dotacji w wysokosci 

1 719 948 zł, 

- zmniejszono wydatki, które miały być pokryte zaciągnięciem pożyczki w 

WFOŚiGW w wysokości 926 127 zł. 

Zmniejszono  wydatki związane z wprowadzeniem zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego o kwot 50 000 zł i przeznaczono na rozbudowę 

oświetlenia ulicznego. Zwiększono plan wydatków o kwotę 248 450 zł, które zostaną 

pokryte zaciągnięciem kredytu długoterminowego: 

- zagospodarowanie placu Brodowicza – 116 450 zł, 

- termomodernizację budynków: 

a) Szkoły Podstawowej w Złotorii – 76 000 zł, 

b) Ośrodka Zdrowia w Choroszczy – 18 000 zł, 

c) Budynku Nr 8 dawnej Fabryki Włókienniczej – 38 000 zł 

W wydatkach na oświatę i wychowaie wprowadzono zmiany na wniosek 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Kruszewie w związku ze zmianą zatrudnienia w 

stosunku do sporządzonych planów.  

Budżet po dokonanych zmianach wynosi: 

- plan dochodów – 21 895 464 zł 

- plan wydatków – 25 442 468 zł 

Zwiększony deficyt o kwot 248 450 zł ( po wprowadzonych zmianach ) 

będzie pokryty zaciągnięciem kredytu. 

 

Robert Wardziński - 

Zwrócił się z pytaniem : skąd wynika różnica w środkach zapisanych na kotłownię 

12,5 mln zł a 13,5 mln zł? 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż są to zakładane na dzień dzisiejszy szacunki – cena wyniknie z 

przetargu. 

 

 Wobec braku innych pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2006 rok. 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 12 głosami za. 

Obecnych 13 radnych,  nieobecny p. Borowski, p. Werpachowski, chwilowo 

nieobecny p. Rojecki. 

 

 (uchwała Nr XXVI/254/06, stanowi załącznik do protokołu, strona  ) 
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Został zwolniony radny p. Antoni Bogdan – godz. 10.35 

 

 

 Ad. 8– 

 

 Przewodniczący Rady p. Romuald Szydłowski, przechodząc do kolejnego 

punktu obrad Sesji oddał głos Burmistrzowi Choroszczy, który przedstawił  

propozycję zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Proponuje  się zaciągnąć długoterminowy kredyt inwestycyjny w wys. 248.450,00 

zł., o której to kwocie wspominał w propozycji zmian w budżecie, z przeznaczeniem 

na: 

1) zagospodarowanie placu Brodowicza – 116.450,00 zł; 

2) termomodernizację budynków: 

a) Szkoły Podstawowej w Złotorii – 76.000 zł; 

b) Ośrodka Zdrowia w Choroszczy – 18.000 zł; 

c) budynku nr 8 dawnej Fabryki Włókienniczej Moesów – 38.000 zł;  

Kredyt spłacony będzie z dochodów własnych gminy Choroszcz określonych  

w budżecie gminy w latach spłaty kredytu 2007 – 2012. Zabezpieczeniem kredytu 

będzie weksel własny in blanco wraz z deklaracją wekslową. 

 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 9 głosami za i 2 wstrzymującymi się.. 

Obecnych 11 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan oraz 

chwilowo p. Dąbrowski. 

 

 (uchwała Nr XXVI/255/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 

 

 Ad. 9– 

 

 Przewodniczący Rady p. Romuald Szydłowski poprosił Burmistrza 

Choroszczy o przedstawienie informacji na temat zaciągnięcia pożyczki na zadanie 

pn. „Modernizacja kotłowni i sieci cieplnej w Choroszczy”. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Proponuje się zaciągnąć pożyczkę inwestycyjną w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku w kwocie 3099686,00 PLN z 

przeznaczeniem na współfinansowanie zadania pn. „Modernizacja kotłowni i sieci 

cieplnej w Choroszczy” w jednej transzy w roku 2007. Pożyczka nie zwiększa 

deficytu budżetowego w roku 2006 z uwagi na okoliczność, że realizacja zadania 

nastąpi w 2007 r. Deficyt wystąpi w budżecie za rok 2007. Uchwała podlega 
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przedłożeniu w 2006 r. w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Białymstoku w celu zaciągnięcia w/w pożyczki. Pożyczka, o 

której mowa, będzie spłacana w latach 2008 - 2014 z dochodów własnych gminy 

Choroszcz określonych w budżecie gminy w latach spłaty pożyczki. 

Zabezpieczeniem pożyczki będzie weksel in blanco 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na zadanie pn. „Modernizacja kotłowni i 

sieci cieplnej w Choroszczy”. 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 12 głosami za. 

 Obecnych 12 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. 

Bogdan. 

 

 (uchwała Nr XXVI/256/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 

 

 Ad. 10 – 

 

 Informację w sprawie propozycji dokonania zmiany uchwały budżetowej 

oraz zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych przedstawił  

Burmistrz Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz- 

Zapropnowal by w § 9 uchwały Nr XXIII/222/06 Rady Miejskiej w Choroszczy  

z dnia 29 marca 2006r. w sprawie budżetu gminy na 2006 r. ust. 3 otrzymał 

brzmienie: 

„„3. wyemitować obligacje komunalne w kwocie 1 480 000 zł na pokrycie 

wydatków majątkowych : 

- przebudowa układu komunikacyjnego – 700 000 zł, 

- budowa hali sportowej – 200 000 zł, 

- przebudowa drogi Krupniki-Klepacze oraz remonty dróg gminnych – 

380 000 zł, 

- zagospodarowanie placu przy ul. Brodowicza i Rynku 11-go Listopada – 

200 000 zł.”. 

Natomiast w uchwale Nr XXIII/227/06 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 29 

marca 2006r. w sprawie emisji obligacji komunalnych - § 2 otrzymał brzmienie: 

„§2. Emisja obligacji ma na celu pokrycie wydatków związanych  

z przebudową układu komunikacyjnego w Choroszczy, budową 

hali sportowej w Choroszczy, przebudową drogi Krupniki-

Klepacze, remontami dróg gminnych oraz zagospodarowaniem 

placu przy ul. Brodowicza i Rynku 11-go Listopada.”. 

 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) – mieszkaniec ul. Dolnej w Klepaczach 
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Przypomniał, że mieszkańcy ul. Dolnej w Klepaczach czekają już 9 lat na inwestycję 

odwadniającą w tej ulicy. Ich domy są sukcesywnie podtapiane, niszczeją. Jeżeli 

Gmina coś w tym temacie nie zrobi – wejdzie na drogę sądową. Dlaczego gmina nie 

weźmie na ul. Dolną pożyczki – przecież są takie możliwości. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, że ul. Dolna jest ujęta we wspólnym wniosku z Funduszu Spójności na 

kanalizację sanitarną, a duży wniosek przygotowywany jest na drogi gminne i będzie 

to korzystniejsze niż pożyczka bo tu można otrzymać do 70%  środków. Będzie 

asfalt i kanalizacja deszczowa w ul. Dolnej. W tej chwili nie ma nawet 

przygotowanej procedury na składanie wniosków . 

 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) – 

Interesuje go jeszcze sprawa asfaltu do Niewodnicy – czy Gmina dokłada swoje 

środki do tej inwestycji? 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, że jest to droga powiatowa i inwestorem jest Powiat.  Gmina partycypuje 

w kosztach w wysokości 600 tys zł, a Powiat w wysokości 300 tys zł. 

 

Piotr Dojlida – 

Wyraził zdanie, że problem ul. Dolnej jest trudny, ale nie zostanie rozwiązany 

dopóki nie wybuduje się wszystkich mediów w ul. Wodociągowej ponieważ wody 

burzowe muszą pójść do ul. Wodociągowej. Na kanalizację sanitarną będzie 

składany duży wniosek wspólnie z innymi gminami. To są olbrzymie pieniądze, o 

które trzeba będzie się starać. 

 

 Wobec braku innych pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej oraz zmiany uchwały w 

sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 11 głosami za. 

Obecnych 11 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan oraz 

chwilowo p. Tymiński. 

 

 (uchwała Nr XXVI/257/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 

 

 

 Ad. 11 – 

 

 Burmistrz Choroszczy przedstawił temat dotyczący wprowadzenia zmian do 

Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Choroszcz na lata 2004 – 2006 i przyjęcia jego 

jednolitego tekstu. 
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Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, iż przedmiotowy Plan został uaktualniony o nowe dane finansowe 

inwestycji w nim zawartych  gdyż musimy przygotować się do okresu 2007 – 2013. 

Uporządkowano również okres 2004 – 2006 bo tu również są zmiany wynikłe po 

przetargach.   

Tomasz Kraśnicki – 

Zgłasza wniosek o wpisanie do Planu Rozwoju Lokalnego wykonania ul. 3-go Maja 

oraz  Alei Niepodległości . Zdaje sobie sprawę , że jest to droga powiatowa ale 

należy wykazać wolę Rady w tej sprawie. 

 

 Wniosek dotyczący wpisania inwestycji ul. 3-go Maja w Choroszczy został poparty 

10 głosami za. 

Obecnych 10 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan oraz 

chwilowo p. Tymiński i p. Rojecki. 

 

Robert Wardziński – 

Zwrócił uwagę, że inwestycja pływalni jest wpisana w Planie na rok 2010 – czy 

oznacza to , że wcześniej nie będzie można nic zrobić w tej sprawie? 

 

Romuald Szydłowski – 

Jego zdaniem jest to zadanie dla nowej Rady . Ten rok trzeba zbilansować i określić 

możliwości Rady jeśli chodzi o tak dużą inwestycję jak budowa pływalni. 

 

 

 Wobec braku innych pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały w sprawie zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Choroszcz na 

lata 2004 – 2006 i przyjęcia jego jednolitego tekstu. 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 11 głosami za. 

Obecnych 11 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan oraz 

chwilowo p. Rojecki. 

 

 (uchwała Nr XXVI/258/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 

 

 Ad. 12 – 

  

 Głos ponownie zabrał Burmistrz Choroszczy, który wyjaśnił potrzebę 

ponownego podjęcia uchwały w sprawie powołania Kierownika Urzędu Stanu 

Cywilnego. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Poinformował, iż należy jeszcze raz podjąć uchwałę w sprawie powołania 

Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Choroszczy ponieważ na poprzednią 

uchwałę wpłynęła skarga. Wojewoda skargi nie uwzględnił – chodziło o 

przeprowadzenie konkursu na przedmiotowe stanowisko. Jednak zwrócił uwagę, że 
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kierownik USC nie może być jednocześnie kierownikiem Referatu Spraw 

Obywatelskich. Nastąpiła w związku z tym zmiana w strukturze organizacyjnej 

Urzędu – powołano oddzielną jednoosobową komórkę USC w osobie kierownika i 

dodatkowo dwuosobowy Referat Spraw Obywatelskich i w Regulaminie 

Organizacyjnym Urzędu dokonano zapisu, że kierownik USC pełni obowiązki 

kierownika Referatu Spraw Obywatelskich. Wojewoda przyjął tą propozycje zmian.  

Na zakończenie dodał, iż nadal podtrzymuje kandydaturę na stanowisko kierownika 

USC p. Krzysztofa Wiszowatego z uwagi na jego kwalifikacje i przygotowanie do 

pracy na tym stanowisku. 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie powołania kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 11 głosami za. 

Obecnych 11 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan oraz 

chwilowo p. Rojecki. 

 

 (uchwała Nr XXVI/259/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 

 

 Ad. 13 – 

 

 Informację dotyczącą zmian w uchwale w sprawie udzielania stypendiów 

najzdolniejszym uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Choroszcz przedstawił 

upoważniony przez Burmistrza – Zastępca Burmistrza. 

 

Stefan Bielski – 

Wyjaśnił, iż propozycja jest taka by w uchwale Nr IV/49/03 Rady Miejskiej w 

Choroszczy z dnia 30 kwietnia 2003r. w sprawie udzielania stypendiów 

najzdolniejszym uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Choroszcz,  wprowadzić  

następujące zmiany: 

- § 2 ust. 1 otrzymuje następujące brzmienie: 

„§2.1 Uczniowie ubiegający się o przyznanie stypendium muszą spełniać 

następujące warunki: 

1) miesięczna wysokość dochodu na osobę w rodzinie ucznia nie może być większa 

niż kwota, o której mowa w art. 8 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o 

pomocy społecznej (Dz. U. Nr 64, poz. 593 z póź. zm.) oraz w §1 pkt.1 lit.b) 

Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie zweryfikowania kryteriów 

dochodowych oraz kwot świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej (Dz.U z 2006 

r. Nr 135 poz. 950); 

2) ponadto uczniowie ubiegający się o stypendium powinni spełniać co najmniej 

dwa z określonych poniżej warunków: 

d) być finalistami lub laureatami konkursów ogólnopolskich lub olimpiad 

przedmiotowych na szczeblu wojewódzkim lub krajowym, 
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e) osiągać bardzo dobre wyniki w nauce, 

f) aktywnie działać na rzecz szkoły, legitymować się wzorowym lub dobrym 

sprawowaniem.” 

 

 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielania stypendiów 

najzdolniejszym uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Choroszcz. 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 12 głosami za. 

Obecnych 11 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan. 

  

 (uchwała Nr XXVI/260/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 

  

 Ad. 14 – 

 

 Ponownie głos zabrał Zastępca Burmistrza, który wyjaśnił potrzebę 

utworzenia odrębnych obwodów glosowania. 

 

Stefan Bielski – 

Zgodnie z ustawą – Ordynacja wyborcza, w niektórych instytucjach jak szpital, 

zakład pomocy społecznej, zakład karny i areszcie śledczym  w przypadku gdy w 

dniu wyborów będzie w nich przebywało co najmniej 15 wyborców objętych 

rejestrem wyborców w gminie na której terenie jest położona ta instytucja – 

wówczas rada gminy tworzy zamknięty obwód głosowania. Ponieważ w naszej 

sytuacji w Szpitalu przebywa 5 takich wyborców , a w Domu Pomocy Społecznej 

ponad 300 – zamknięty obwód głosowania tworzy się w Domu Pomocy Społecznej. 

 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania. 

 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 12 głosami za. 

Obecnych 11 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan. 

  

 (uchwała Nr XXVI/261/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 

 

 Ad. 15 – 

 

 Burmistrz Choroszczy przedstawił temat dotyczący wprowadzenia zmian do 

wieloletnich programów inwestycyjnych oraz limitów wydatków na ich realizację. 
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Jerzy Ułanowicz – 

Zmiana dotyczy dopasowania kwot oraz terminów wykonania do inwestycji w 

związku z podjętymi wcześniej uchwałami o pozyskaniu środków z zewnątrz. 

Dotyczy to takich inwestycji jak: 

- budowa układu komunikacyjnego w Choroszczy, 

- modernizacja kotłowni, 

- budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Zastawie II i III 

- Regionalna Izba Tradycji w Kruszewie, 

- droga Krupniki – Klepacze  

- droga Białystok – Kruszewo, 

- budowa kanalizacji w ramach spójności. 

 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletnich programów 

inwestycyjnych oraz limitów wydatków na ich realizację. 

Uchwała została  przyjęta przez Radę 12 głosami za. 

Obecnych 11 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan. 

  

 (uchwała Nr XXVI/262/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 

 
 

 Ad. 16 – 

 

 Ponownie glos zabrał Burmistrz Choroszczy , który przedstawił temat 

dotyczący przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Choroszcz. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Powiedział, że chodzi o przystąpienie do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz w granicach administracyjnych 

obejmujących wyodrębnione obszary funkcjonalne, zatwierdzonego uchwałą Nr 

XXVII/244/01 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia  

27 grudnia 2001r. w części dotyczącej obrębu ewidencyjnego wsi Turczyn i obszaru 

położonego na południowy – wschód od drogi gminnej o Nr geod. 30.  O zmianę 

zwrócili się mieszkańcy Turczyna, którzy z uwagi na położenie działek pomiędzy 

drogą i lasem nie kogą nic wybudować. W związku z tym jest propozycja by cały ten 

teren przeznaczyć pod budownictwo pod warunkiem , że Lasy Państwowe wyrażą na 

to zgodę. 

 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Choroszcz. 
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Uchwała została  przyjęta przez Radę 12 głosami za. 

Obecnych 11 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan. 

  

 (uchwała Nr XXVI/263/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 

 Ad. 17 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad – Burmistrz Choroszczy 

wyjaśnił przesłanki podjęcia uchwały w sprawie  aktualności studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz . 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Powiedział, iż jest to wymóg ustawowy aby raz w kadencji dokonać takiej analizy 

stanu aktualności  i oceny  planu zagospodarowania. Rada tej kadencji dokonywała 

takiej oceny poprzez wprowadzanie zmian do planu.  

Temat opłaty planistycznej podnoszony przez radnego Kraśnickiego – otóż przy 

podejmowaniu uchwały zatwierdzającej plan zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy rada zatwierdza wysokość opłaty planistycznej. Zmianę wysokości tej 

opłaty Rada może więc zatwierdzić przy okazji zatwierdzania następnego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

Po dokonaniu analizy stwierdza się, iż ustalenia „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz” są aktualne. 

Po dokonaniu analizy stwierdza się, iż ustalenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz są aktualne, za wyjątkiem 

terenów, które zostały ujęte w uchwałach intencyjnych w sprawie przystąpienia do 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i w chwili obecnej 

będących w opracowaniu: 

1) uchwała Nr XVIII/174/05 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 29 kwietnia 2005 

r.; 

2) uchwała Nr XIX/188/05 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 4 lipca 2005 r.; 

3) uchwała Nr XX/202/05 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 20 października 2005 

r.; 

4) uchwała Nr XXIV/237/06 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 28 kwietnia 2006 

r.; 

5) uchwała Nr XXV/251/06 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 2 sierpnia 2006 r. 

 

 Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz . 
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Uchwała została  przyjęta przez Radę 12 głosami za. 

Obecnych 11 radnych,  nieobecny  p. Borowski, p. Werpachowski, p. Bogdan. 

  

 (uchwała Nr XXVI/264/06, stanowi załącznik do protokołu, strona ) 

 Ad. 18 – 

 

 Informacje z działalności Komisji Rady Miejskiej w Choroszczy w roku 2006 

przedstawili przedstawiciele Komisji: 

1/ p. Jerzy Siemieniuk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2/ p. Krzysztof Błażkowski – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i 

Rolnictwa, 

3/ p. Piotr Dojlida – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa 

Publicznego. 

 

     ( informacje w załączeniu) 

 

 

 

 Ad. 19 – 

 

 Informacje o złożonych w roku 2006 oświadczeniach majątkowych 

przedstawili: 

1/ p. Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy, 

2/ p. Romuald Szydłowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Choroszczy 

 

     (informacje w załączeniu) 

 

 

 Ad. 20 – 

 

Wolne wnioski: 

 

 Przewodniczący Rady p. Romuald Szydłowski upoważnił radnego p. Jacka 

Dąbrowskiego do odczytania pisma podsumowującego kampanię pn. „Zachowaj 

trzeźwy umysł” . Wśród dzieci nagrodzonych w konkursach rozpisanych w ramach 

tej kampanii znaleźli się: *(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 

Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego) z ZS w Choroszczy. 

 

     ( pismo w załączeniu) 

 

Romuald Szydłowski – 

Z uwagi na fakt, iż jest to ostatnia Sesja Rady IV Kadencji - podziękował wszystkim 

za włożony trud. Z jego punktu widzenia ta kadencja oraz I kadencja Rady zapiszą 
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się jako najbardziej znaczące dla samorządu . Pierwsza kadencja to zmiana ustroju, 

systemu, stawianie fundamentów samorządu; natomiast IV kadencja zbierała owoce 

tego co zrobiło się przez poprzednie kadencje, a zrobiło się bardzo dużo – nasza 

gmina wygląda inaczej. Osiągnęliśmy to dzięki wzajemnemu zrozumieniu i wsparciu 

rady dla działań Burmistrza za co dziękuje i radnym i Burmistrzowi. Dziękuje 

również sołtysom za udział we Sesjach i pracę dla lokalnych społeczności. 

Podziękował radnym powiatowym, którzy zabiegali o sprawy gminy Choroszcz w 

radzie powiatowej.  

Tym, którzy będą kandydować w wyborach samorządowych do następnej kadencji 

życzy powodzenia w kontynuacji rozpoczętych działań. Podziękowania skierował 

również w stronę Sekretarza Gminy i pracowników Urzędu za wspieranie prac Rady. 

Przypomniał, że Gmina Choroszcz odniosła wiele sukcesów i została zauważona: 

tytuł „Gminy marzeń „ w rankingu „Gazety Wyborczej”, I – X miejsce w rankingach 

„Rzeczypospolitej”, tytuł „Gminy Fair Play”, sukcesy drużyny badmintona.  

Jeszcze raz wszystkim bardzo podziękował za wspólne lata pracy na rzecz Gminy 

Choroszcz. 

 

Marek Żmujdzin – 

Poinformował, że sejmik samorządowy powołał jego oraz p. Wiesława Rojeckiego w 

skład Społecznej Rady ZOZ-u w Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Zauważył, że Rada tej kadencji zostawia dobry obraz gminy. Jeżeli chodzi o 

dochody – dążymy wszelkimi środkami by gmina była bogata. Mają na to wpływ: 

posiadanie planu zagospodarowania przestrzennego, rozwój gospodarczy, dynamika 

przyrostu dochodów ( 2002 – 2006: w ciągu 4 lat nasze dochody zwiększyły się o 

50% na co duży wpływ miał podatek od nieruchomości od firm działających na 

naszym terenie). Nasze położenie jest korzystne, ale zwrócić należy uwagę, że pół 

gminy pracuje na tą drugą połowę. 

 

 

 Ad. 12 – 

 Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad – Przewodniczący Rady p. Romuald 

Szydłowski zakończył obrady XXVI Sesji  i podziękował wszystkim za czynny 

udział. 

 

    

    Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Ewa Łukaszewicz    Przewodniczący Rady Miejskiej 

       w Choroszczy 

 

      mgr inż. Romuald Szydłowski 


